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Dato/sted  24.07.2023/Teams 

 
Tid Kl. 18.00 Styremøte nummer 

 
08 

Deltagere fra styret: Ann, Rita, Iselin, Lena, Gunni, Bent Charles, Roy 

Forfall: Linda 

Referent: Lena Distribueres til: Hjemmesiden 

 
Sak  Ansvar Frist 

08.23.01 Godkjenning av innkalling –  

Enstemmig godkjent. 

Lena 
 

 

08.23.02 Godkjenning av referat –  

Enstemmig godkjent. 

Lena  

08.23.03 Godkjenning av protokoll –  

Enstemmig godkjent. 

Lena  

08.23.04 Post inn -  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

08.23.05 Post ut –  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

08.23.06 Økonomi 

• Wittario  

Sak avsluttet. 

Abonnement avsluttet. 

Klubben har fått kreditert faktura 10286 pålydende 26000kr. 

 

• Jubileumsutstilling Pinsen 2023 

Utstillingen har gått i minus, men regnskapet er ikke klart enda. 

 

• Nettbutikken 

Nettbutikken går i underskudd, men full oversikt kommer ikke før 

det er helt klart i Visma. 

Prisene på produktene dekker ikke innkjøp og utlegg til WePack. 

Leder ber medlemmer av styret tenke på om vi skal la butikken gå 

videre som den er i dag. 

 

• Tilganger 

- Studieforbundet 

Tilgang ok. 

Rita får ikke gjort om slik at det kun er kasserer 

som har tilgang. 

- Vipps 

Tilgang ok 

 

• Regnskap post 4215 (GF 2023) 

Transaksjonene som ligger på denne kontoen, er ikke reelt med 

det som faktisk er på kontoen. 

Styret kan redegjøre bedre på et senere tidspunkt. 

 

• GF vedtak medlemskontingent – avdelinger 

Går videre til neste møte. 

 

• Visma 

Rita jobber og rydder i Visma. 

Rita  
 
 
Ferdig 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ferdig 

08.23.07 Sak unntas offentlighet på grunn av personvern. 

 

  



 
                             PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB 

 
08.23.08 The Challenge – rottweiler til start 

En person har meldt på med rottweiler. 

Er ikke medlem, men styret er enige om å ta kontakt. 

Lena  

08.23.09 Komiteer og råd – status 

Går videre til neste møte 

Alle  

08.23.10 Systemer  

• Microsoft Office pakke 

Går videre til neste møte. 

Rita og Lena  

08.23.11 Mentaltester  

Har sendt e-post til FA dommer for å få aktuelle datoer for å 

gjennomføre Funksjonsanalyse.  

Ikke fått svar pr. i dag – purrer opp om noen dager. 

Venter på tilbakemelding fra Nschk ang leie av bane på Løten. 

Rita har sendt e-post, men ikke fått svar – purrer. 

Er i kontakt med beskrivere til MH, men datoer ikke helt klare. 

Lena  

08.23.12 Treningsgrupper 

Går videre til neste møte. 

Ann og Linda  

08.23.13 SoMe 

SoMe går veldig bra selv om det har vært lite aktivitet. 

Dette må vi regne med når det er ferie og lite aktivitet. 

Webside: 

Her publiseres de store sakene. 

Facebook:  

Gruppeprestasjoner, plakater, kurs invitasjoner og store 

enkeltprestasjoner.  

FB skal ikke brukes til enkeltprestasjoner med mindre det er 

stort. 

Instagram: Enkeltprestasjoner, ønske lykke til, gladsaker osv. 

 

Vi trenger flere små videosnutter ol. Til publisering av gladsaker. 

Ann, Rita og Bent Charles  

08.23.14 Informasjon til oppdrettere 

Går videre til neste møte 

Ann  

08.23.15 HD prosjekt  

Går videre til neste møte 

Iselin.  

08.23.16 Fra kjent til godkjent mentalstatus (fra GF 2023)  

Går videre til neste møte. 

Alle  

08.23.17 Instruks valgkomite (fra GF 2023) 

Ny instruks godkjent av styret. 

Sendes til hjemmesiden og til valgkomite. 

Lena sender. 

Ann, Rita og Bent Charles Ferdig 

08.23.18 Utstilling 16-17 september 2023 

Rita har fått tak i en av dommerne.  

Han var på ferie frem til 25.07.23.  

Rita tar kontakt etter dette for videre planlegging. 

Den andre dommeren får vi ikke tak i, men Rita jobber videre 

med å få kontakt. 

Får vi ikke kontakt med dommerne og får skrevet kontrakter må 

det skaffes nye dommere. 

Ann og Rita  

08.23.19 Valpeshow 22.10.23 

Sted: Løten 

Dommere: Rita Røsberg og Iselin Østby Holen 

Ann søker andre raseklubber om å få med deres rase på 

valpeshowet. 

Annonse skal lages og publiseres. 

Ann, Rita og Iselin  

08.23.20 Pinsehelgen 2024 

Leder har sendt svar til avd. Buskerud. 

Styret endrer ikke vedtak. 

Alle  
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Foreslår at avdelingen kan arrangere utstilling på kveldstid 

samme sted som treningssamling foregår. 

Styret inviterer gjerne til møte for planlegging av utstilling i 2024 

om dette er ønskelig for avdelingen. 

08.23.21 Avdeling Trøndelag 

• Støtte til premier på spesialen 2023 

Avdeling Trøndelag har sendt søknad og levert regnskap. 

Kasserer foreslår at vi dekker underskuddet. 

 

For: Ann, Roy, Bent, Lena, Iselin, Gunni 

Enstemmig vedtatt 

Rita Ferdig 

08.23.22 Samarbeid 

• Ambient lounge 

Ann venter på tilbakemelding. 

Ann  

08.23.23 Liste over utestengte hunder 

Gunni har vært i kontakt med NKK og fått tilsendt en liste med 

utestengte hunder. 

Denne listen stemmer ikke. 

 

Hva gjør vi med dette? 

 

For Rottweilerklubben er det viktig at denne listen stemmer og 

styret ønsker at denne listen skal være korrekt og riktig.  

Styret jobber med å samle dokumentasjon og jobber videre med 

saken etter ferien. 

Gunni  

08.23.24 Innkomne e-poster 

• E-post fra et medlem ang å sende brev til Nordiske 

dommere mtp adferd på rottweiler. 

Mener dette er å helle bensin på bålet. 

Ann mener dommere fra det sentrale Europa er problemet, ikke 

de nordiske.  

Ann tar en telefon til dommerkollegaer og forhører seg om dette 

er veien å gå. 

E-post til nordiske dommere blir ikke sendt før det er diskutert 

nærmere. 

Lena sender svar til på e-post. 

 

• E-post fra IFR 

Representant på møte for representanter under IFR VM 16-21 

oktober 2023.  

Vi må melde inn ny representant da representant fra tidligere 

styre nå står oppført hos IFR. 

Gunni blir ny representant for klubben og deltar på Teams møte 

16.10.23 

Lena sender svar til IFR. 

 

• E-post fra NKK angående klager på oppdretter. 

Ann jobber med saken og sender e-post til oppdretteren. 

Tar med seg en annen fra styret før svar sendes. 

 
 
 
Ann og Lena 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gunni og Lena 
 
 
 
 
 
 
 
Ann 

 

08.23.25 Diverse 

Det har kommer 4 påmeldinger til LP/Rally helgen. 

Kåringsprøvekurset er fullt. 

Brukslydighetskurset har 4 påmeldte. 

Sporkurs er snart klart og annonseres i løpet av kort tid. 
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Nytt møte 10.08.23 klokken 18:00 
 
Båstad 
Lena Davidsen 
Sekretær NRK 
 


